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Groep 5            Spellingswoorden 

 
Blok 1 
 
Categorie 11c: woorden met een stomme e vooraan 
 
In woorden die beginnen met ge, be of ver hoor je een u vooraan maar je schrijft een e. 
 

○ gebouwd ○ belopen ○ verloren 

○ gelucht ○ beraden ○ melaats 

○ gezond ○ beslecht ○ mevrouw 

○ begrijpt ○ bevrucht ○ tevoorschijn 

○ behang ○ verdrinken ○ tezamen 

 
 
Categorie 14: Lange klank aan het eind van een klankgroep 
 
Hoor je aan het eind van een klankgroep een lange klinker (aa, ee, oo, uu) dan schrijf je maar één  
a, e, o, u. 
 

○ apen ○ droge ○ paden 

○ bladen ○ goedkope ○ rekening 

○ brutaal ○ haken ○ ruwe 

○ dagen ○ humeur ○ schepen 

○ draden ○ meren ○ zaterdag 

 
 
Categorie 14: Lange klank aan het eind van een klankgroep 
 
Hoor je aan het eind van een klankgroep een lange klinker (aa, ee, oo, uu) dan schrijf je maar één  
a, e, o, u. 
 

○ avond ○ leden ○ olie 

○ beren ○ lokaal ○ oranje 

○ broden ○ lonen ○ tekening 

○ deze ○ moment ○ vermagering 

○ drama ○ muziek ○ woningen 

 

 



2 

 

 

Herhaling 11c + 14 

 

○ gebouwd  ○ apen ○ drama 

○ gezond ○ draden ○ muziek 

○ behang ○ meren ○ olie 

○ verdrinken ○ paden ○ tekening 

○ tezamen ○ rekening ○ woningen 
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Blok 2 
 
Categorie 14: Lange klank aan het eind van een klankgroep 
 
Hoor je aan het eind van een klankgroep een lange klinker (aa, ee, oo, uu) dan schrijf je maar één  
a, e, o, u. 
 

○ benen ○ goedkope ○ ruzie 

○ deken ○ gratis ○ schaduw 

○ dode ○ haken ○ student 

○ drama ○ protest ○ toneel 

○ ega ○ rekening ○ wereld 

 

 
Categorie 15: Lange klank aan het eind van een woord 
 
Hoor je aan het eind van een woord aa, oo, uu, dan schrijf je a, o, u. Hoor je een  ee, dan schrijf je er 
twee. 
 

○ bijna ○ orka ○ paraplu 

○ hierna ○ pagina ○ heimwee 

○ ja ○ pyjama ○ puree 

○ mama ○ auto ○ toffee 

○ opa ○ ziezo ○ waarmee 

 

 
Categorie 16: korte klank aan het eind van een klankgroep 
 
Hoor je aan het einde van een klankgroep een korte klinker (a, e, i, o, u) dan volgen er altijd twee 
medeklinkers. 
 

○ aantallen ○ kennen ○ passagier 

○ apparaat ○ komkommer ○ portemonnee 

○ beplakken ○ latten ○ stoffen 

○ dapper ○ modder ○ timmerman 

○ gemakkelijk ○ onmiddellijk ○ vakken 

 



4 

 

 
Herhaling 14 + 15 + 16 
 

○ benen ○ ja ○ apparaat 

○ ega ○ mama ○ gemakkelijk 

○ gratis ○ pagina ○ komkommer 

○ rekening ○ auto ○ portemonnee 

○ student ○ heimwee ○ vakken 
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Blok 3 
 
Categorie 16: korte klank aan het eind van een klankgroep 
 
Hoor je aan het einde van een klankgroep een korte klinker (a, e, i, o, u) dan volgen er altijd twee 
medeklinkers. 
 

○ allang ○ gesprekken ○ lippen 

○ bisschop ○ helling ○ oppervlakte 

○ brommer ○ kapper ○ professor 

○ bussen ○ klappen ○ tennissen 

○ glibberig ○ nummer ○ tussen 

 

 
Categorie 14: Lange klank aan het eind van een klankgroep 
 
Hoor je aan het eind van een klankgroep een lange klinker (aa, ee, oo, uu) dan schrijf je maar één  
a, e, o, u. 
 

○ beloning ○ konijn ○ protest 

○ deken ○ leden ○ ramen 

○ dure ○ molen ○ schaduw 

○ haken ○ muziek ○ tekening 

○ humeur ○ paling ○ zaterdag 

 

 
Categorie 16: korte klank aan het eind van een klankgroep 
 
Hoor je aan het einde van een klankgroep een korte klinker (a, e, i, o, u) dan volgen er altijd twee 
medeklinkers. 
 

○ aantallen ○ jassen ○ plassen 

○ beginnen ○ klokken ○ redding 

○ boterhammen ○ koppen ○ spannend 

○ bronnen ○ mannen ○ tassen 

○ dikke ○ oppervlakte ○ toestellen 
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Blok 4 
 
Categorie 13b: ingewikkelde verkleinwoorden 
 
In deze verkleinwoorden gelden ook andere regels. Denk er aan. 
 

○ balletje ○ horretje ○ ringetje 

○ behangetje ○ karretje ○ schrammetje 

○ boterhammetje ○ knolletje ○ sprongetje 

○ dennetje ○ kringetje ○ tekeningetje 

○ ezelinnetje ○ mannetje ○ wangetje 

 

 
Categorie 17a: samengestelde woorden 
 
Deze woorden bestaan uit twee losse woorden. Let op elk woord apart, maar schrijf ze aan elkaar. 
 

○ bankschroef ○ glimlach ○ slotgracht 

○ buurvrouw ○ houtworm ○ spoorweg 

○ dichtdoen ○ kleurloos ○ steelpan 

○ fruitschaal ○ knoeipot ○ valhelm 

○ glijbaan ○ kleinzoon ○ zeemeeuw 

 

 
Categorie 17b: ingewikkelde samengestelde woorden 
 
Deze woorden bestaan uit twee losse woorden. Let op elk woord apart, maar schrijf ze aan elkaar. 
 

○ achtbaan ○ inpakken ○ stripboek 

○ bromvlieg ○ kaarsvlam ○ tafellaken 

○ handdoek ○ loopplank ○ verfvlek 

○ houtvlot ○ postbode ○ vuilniszak 

○ ingraven ○ sneeuwwit ○ zeepbel 
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Herhaling 13b + 17a + 17b 
 

○ balletje ○ buurvrouw ○ bromvlieg 

○ dennetje ○ kleurloos ○ ingraven 

○ horretje ○ kleinzoon ○ postbode 

○ mannetje ○ steelpan ○ tafellaken 

○ schrammetje ○ zeemeeuw ○ vuilniszak 
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Blok 5 
 
Categorie 5: woorden met ei, woorden met een au 
 
Je kunt niet horen met welke ij/ei  of au/ou je een woord moet schrijven. Die woorden moet je 
onthouden. 
 

○ aardbei ○ spoortrein ○ donkerblauw 

○ beddensprei ○ treinreis ○ miauwen 

○ breiwerk ○ zeilboot ○ pauzenummer 

○ eigeel ○ asgrauw ○ snauwen 

○ eikenboom ○ dauwtrappen ○ wenkbrauw 

 

 
Categorie 18: f/v, s/z 
 
Als je een woord dat eindigt op een f of s langer maakt, dan wordt de f vaak een v en de s een z. 
 

○ bedrijven ○ lieve ○ laarzen 

○ dieven ○ neven ○ matrozen 

○ druiven ○ proeven ○ poezen 

○ golven ○ grenzen ○ reizen 

○ halve ○ huizen ○ wezen 

 

 
Categorie 18: f/v, s/z 
 
Als je een woord dat eindigt op een f of s langer maakt, dan wordt de f vaak een v en de s een z. 
 

○ blijven ○ bazen ○ muizen 

○ boeven ○ glazen ○ prijzen 

○ duiven ○ grijze ○ reuzen 

○ graven ○ halzen ○ rozen 

○ wolven ○ lezen ○ wezen 
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Herhaling 5 + 18 
 

○ aardbei ○ bedrijven ○ blijven 

○ beddensprei ○ halve ○ halzen 

○ spoortrein ○ lieve ○ lezen 

○ asgrauw ○ laarzen ○ muizen 

○ wenkbrauw ○ reizen ○ wezen 
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Blok 6  
 
Categorie 13b: ingewikkelde verkleinwoorden (herhaling) 
 
In deze verkleinwoorden gelden ook andere regels. Denk er aan. 
 

○ balletje ○ horretje ○ ringetje 

○ behangetje ○ karretje ○ schrammetje 

○ boterhammetje ○ knolletje ○ sprongetje 

○ dennetje ○ kringetje ○ tekeningetje 

○ ezelinnetje ○ mannetje ○ wangetje 

 

 
Categorie 19: woorden op -ig 
 
Als je aan het eind van een meerlettergrepig woord ug hoort, dan schrijf je ig. 
 

○ aandachtig ○ gierig ○ prachtig 

○ behoeftig ○ haastig ○ tachtig 

○ dertig ○ lastig ○ vijftig 

○ droevig ○ machtig ○ wazig 

○ eeuwig ○ moedig ○ weinig 

 

 
Categorie 20: woorden op -lijk 
 
Als je aan het eind van een meerlettergrepig woord luk hoort, dan schrijf je lijk. 
 

○ aanvankelijk ○ feitelijk ○ noordelijk 

○ afschuwelijk ○ gerechtelijk ○ onmogelijk 

○ bezwaarlijk ○ hartelijk ○ schriftelijk 

○ dagelijks ○ huwelijk ○ vermoedelijk 

○ dodelijk ○ lichamelijk ○ wonderlijk 
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Herhaling 19 + 20 + 13b 
 

○ aandachtig ○ aanvankelijk ○ boterhammetje 

○ droevig ○ bezwaarlijk ○ dennetje 

○ machtig ○ gerechtelijk ○ knolletje 

○ moedig  ○ lichamelijk ○ ringetje 

○ weinig ○ schriftelijk ○ sprongetje 
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Blok 7 
 
Categorie 21: in meervouden, 's vooraan 
 
Bij woorden die in het meervoud een s krijgen, komt er na een klinker 's. Behalve bij de ee en waarin 
's vooraan staat. Soms schrijf je ’s vooraan. 
 

○ foto's ○ paraplu's ○ 's avonds 

○ 's ochtends ○ piano's ○ 's nachts 

○ opa's ○ 's morgens ○ 's winters 

○ 's middags ○ poema's ○ 's zomers 

○ pagina's ○ radio's ○ 's zondags 

 

 

Categorie 14 + 16: 

 
Categorie 14: Lange klank aan het eind van een klankgroep 
 
Hoor je aan het eind van een klankgroep een lange klinker (aa, ee, oo, uu) dan schrijf je maar één  
a, e, o, u. 
 
Categorie 16: korte klank aan het eind van een klankgroep 
 
Hoor je aan het einde van een klankgroep een korte klinker (a, e, i, o, u) dan volgen er altijd twee 
medeklinkers. 
 

○ boven ○ malen ○ ongelukken 

○ dode ○ lelijk ○ onmiddellijk 

○ draden ○ oranje ○ portemonnee 

○ drama ○ apparaat ○ stemmen 

○ ega ○ gemakkelijk ○ toevallig 
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Categorie 22: i als ie 
 
Woorden met een i in plaats van ie. Deze woorden moet je onthouden. 
 

○ abrikoos ○ indiaan ○ militair 

○ diamant ○ januari ○ pionier 

○ diploma ○ kilometer ○ pisang 

○ fabrikant ○ kimono ○ sigaar 

○ gitaar ○ miauw ○ viool 

 
Herhaling 14 + 16 + 21 + 22 
 

○ boven ○ opa's ○ abrikoos 

○ draden ○ 's ochtends ○ fabrikant 

○ malen ○ radio's ○ januari 

○ apparaat ○ 's avonds ○ militair 

○ ongelukken ○ 's zomers ○ viool 
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Blok 8 
 
Categorie 22: i als ie 
 
Woorden met een i in plaats van ie. Deze woorden moet je onthouden. 
 

○ benzine ○ kampioen ○ piraat 

○ diploma ○ kantine ○ prima 

○ familie ○ kiwi ○ rivier 

○ idee ○ limonade ○ sigaar 

○ iglo ○ marine ○ viool 

 

 

Categorie 14 + 16 + 22 

 
Categorie 14: Lange klank aan het eind van een klankgroep 
 
Hoor je aan het eind van een klankgroep een lange klinker (aa, ee, oo, uu) dan schrijf je maar één  
a, e, o, u. 
 
Categorie 16: korte klank aan het eind van een klankgroep 
 
Hoor je aan het einde van een klankgroep een korte klinker (a, e, i, o, u) dan volgen er altijd twee 
medeklinkers. 
 
Categorie 22: i als ie 
 
Woorden met een i in plaats van ie. Deze woorden moet je onthouden. 
 

○ bomen ○ beplakken ○ gitaar 

○ goedkope ○ komkommer ○ klarinet 

○ humeur ○ ontdekken ○ limonade 

○ kleding ○ rennen ○ olifant 

○ protest ○ stukken ○ piloot 
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Categorie 21: in meervouden, 's vooraan (herhaling) 
 
Bij woorden die in het meervoud een s krijgen, komt er na een klinker 's. Behalve bij de ee en waarin 
's vooraan staat. 
 

○ foto's ○ paraplu's ○ 's morgens 

○ 's ochtends ○ piano's ○ 's nachts 

○ opa's ○ pinda's ○ 's winters 

○ orka's ○ 's middags ○ 's zomers 

○ pagina's ○ radio's ○ 's zondags 

 

 
Herhaling 22 + 14 + 16 
 

○ bomen ○ beplakken ○ gitaar 

○ goedkope ○ komkommer ○ klarinet 

○ humeur ○ ontdekken ○ limonade 

○ kleding ○ rennen ○ olifant 

○ protest ○ stukken ○ piloot 

 


